
 

 

Referat fra FAU-møte 26.09.2023 
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9 Irene Thuen 
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FF Anna Wolska Gjerde M Birgitte Husberg FF   
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Høyland 

M Merethe Hiller M   

10 Hellen Mydland FF Anne Christine 

Veland 
FF   Frank Ove 
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 Marianne 
Gjesteland 

M Anne Grethe 
Stråbø Bretting 

M Ragnhild Kluge M Kjetil Thulin FF 
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For rektor 
 

FAU-leder 
 

Anne Grethe 
Bretting 

M  

Stian Rege 

M 
Anne Grethe 
Bretting 

 
M 

 
Dato: Tirsdag 26.09. 2023 
Kl.: 18:00-19:30 

Sted: H i nna  ungdom ss ko le   
 

Saksnr. Beskrivelse Ansvar 

 
Fast 

Punkt 

Godkjenning av saksliste og referat 

• Saksliste og referatet godkjennes. 

• 10A er referent i møtet 

• 10B er referent i neste møte 

 
 

Alle 

M = oppmøte 
V = møtt med Vara 
IM = ikke møtt 
FF = meldt forfall 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fast 
Punkt 

Velkommen til nye FAU representanter.  
 
Oppstart: 
God oppstart. Alltid spennende med et nytt 8.trinn. Det er et stort trinn med 4 store klasser. 
Alle klassen på 8. trinn er samlet på nybygget, og dette ser ut til å være en god løsning.  
 
Ny skolegård: 
Elever og lærere er veldig fornøyde med den nye skolegården. Rektor forteller at hele 
skolegården brukes godt og at elevene sprer seg og bruker hele uteområdet. Det blir spilt 
bordtennis, sjakk, fotball i ball-bingen og grupper samler seg rundt benkene. 
 
Mobilfri skole: 
Hinna ungdomsskole har nå blitt en mobilfri skole. Dette har fungert bra så langt og rektor er 
veldig fornøyd med løsningen. Elevene er mer sosiale og tar mer initiativ til å komme i 
kontakt med medelever. Elevene er gode på å følge den nye regelen, og det har vært lite 
klaging. Det ser ut til at de aller fleste har akseptert ordningen. Skolen planlegger flere 
aktiviteter som elevene kan velge mellom utover høst/vinter når været blir dårligere og flere 
vil være inne i friminuttet. Elevene skal da blant annet kunne velge å være i sjakkrom, 
stillerom hvor de kan lese, åpen gymsals, spille spill osv.  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rektor 

 
08/2021 

Velkommen til nye FAU representanter 

- Hva gjør FAU 

- Årstidsgrupper: I noen klasser fungerer årshjulet med årstidsgrupper bra, men at de må 

mases litt i gang. Andre opplever at det er lite engasjement i noen av gruppene og at det 

derfor blir gjort lite eller ingenting. 8D prøvde noe nytt der de laget påmelding til frivillige 

grupper på spond, dette så ut til å være en god løsning. De andre på 8.trinn har gått tilbake til 

å ha to klassekontakter og en turkomite i stedet for årstidsgruppene.  

- Klassetur: FAU ønsker at klasseturene skal være inkluderende for alle elevene i klassen. Det 

ønskes derfor at foreldrene tenker moderasjon i forhold til kostnad og destinasjon. FAU 

ønsker ikke at klassene skal på utlandstur, men at de heller reiser lokalt. Hovedsakelig bør 

turen dekkes av inntekter fra Dugnad. Det er god erfaring med Spond-lotteri, sokkesalg, 

spekepølsesalg, påskeeggsalg og panting. Noen har også prøvd å selge kaker men dette ga 

liten inntekt til klassekassen.  Det har vært utfordrende å få foreldre til å være med på 

klasseturer, og dette skyldes nok mest at ungdommen helst ikke ønsker å ha med egne 

foreldre.  

 

 
Alle 

 

 
Fast 
Punkt 

Natteravn – status 

Hellen Mydland nattravn-representant. Hver klasse har 2 helger hver i året. Vaktene fordeles 
på egen Natteravn gruppe på Spond. Representantene har kontakt med resurs-teamet og det 
legges opp til samarbeid i bydelen på tvers av skolene. 

Det har ikke vært satt opp natteravn siden i vår.  
Det er flere på 10. trinn som har begynt å drikke. Det vil være en trygghet for ungdommen 
om natteravnene er i bydelen.  

 
 

Hellen, 
frem til 
det blir 
valgt ny 



 

 

 

Fast 
Punkt 

Eventuelt 

FAU-representantene har ansvar for å melde inn foreldrevakter til juleballet i desember. 
Hver klasse må stille med 3 vakter.  
 
Elever på skolen stjeler fra butikken for å selge varene på skolen, dette skal meldes inn til 
rektor.  
 
 

 

Alle 

 


